



Protokoll

Mötets art:

STYM27

Datum:

Tisdag 14 Maj 2019

Tid:

17:21

Plats:

V-huset

Närvarande:

Kristin Salmi (Ordförande)

Matilda Östman (Kassör)

Malte Eriksson (Koordinator)

Amanda Skärbo Jonsson (Ledamot)

Felix Englund (Ledamot)

Daniel Gröttheim (Ledamot)

Erik Öbrink (Ettans Post)

Abel Valko (Tillträdande Vice Ordförande och engagerad sektionsmedlem)

Arvid Svenson (Busshusse, M-arkivarie, Tomteförälder och engagerad sektionsmedlem)

Anna Lund (Festledare och M-arkivarie)

Felicia Widén (Sexmästeriet och C-PReko)

Sebastian Ljung (Revisor)

1. Mötets öppnande

1.1. Mötet öppnades 17:21.

2. Formalia

2.1. Val av mötesordförande

Kristin Salmi valdes till mötesordförande.

2.2. Val av justerare, tillika rösträknare

Daniel Gröttheim valdes till justerare.

2.3. Adjungeringar

Inga adjungeringar.

2.4. Fastställande av föredragningslista

Punkter om tillbringare med vatten, Sexmästeriet, Busshusseäskning, miljöpolicy, överlämning och gyckel.

3. Punkter

3.1. Brevlådan

Ingen post idag.

3.2. Sexmästeriet

Felicia Widén ville komma och kolla hur mycket pengar de har att disponera under det här året.

Sedan har de tänkt att dyka upp lite oftare.

Styrelsen beslutade

att Sexmästeriet får 2500 kronor tills nästa års budget.

3.3. Busshusseäskning

Budgeten för reparation av M-bussen har överskridits. Arvid Svenson får äska om pengar.



3.4. Arkivariegruppen

De har två punkter. De har lämnat in filmer för att göra de digitala men stället där de har lämnat in filmer har inte påbörjat arbetet än. Det kommer kosta 1600 kr och det vill de äska.

Styrelsen beslutade

att Arkivariegruppen får 1600 kr.

De har skannat in, men vad är det som ska läggas ut och inte? Ska bilderna ligga uppe så att alla kan se dem eller måste man till exempel ha inlogg för att komma åt dem.

Vi kan ju ta en kväll i sommar för att kolla igenom material.

3.5. Alkoholpolicy för sektionen (och mottagningen)

Kristin Salmi har skrivit ett förslag. Daniel Gröttheim läste högt upp polycin.

Ska man ha med något straff, vi är skyldiga att avvisa och anmäla folk.

Kristin Salmi skriver på den tills nästa gång.

3.6. Rutin för diskriminering och andra problem

Detta har vi pratat om på MLG men det har inte blivit något av det.

Det ska finnas något tydligt och det ska inte vara svårt att hitta.

Det borde finnas ett dokument men också att det sprids information på fler sätt.

3.7. Tillbringare med vatten

Ellen Andersson har skickat två förslag på olika flaskor.

6900 kr finns kvar hos Smörjakammarnämnden.

3.8. Miljöpolicy

Daniel Gröttheim läste upp Maskinteknologsektionen i Linköpings miljöpolicy med miljömål.

Man skulle kunna ha en stående punkt på MLG.

Vi diskuterade kring mat på event, ska vegetariskt vara standard eller ska man låta folk själva välja kött, veganskt, vegetariskt och sätta sin standard. Vi kan skriva att det uppmuntras att servera vegetariskt.

Sortering skulle kunna ske i den omfattning som KTH tillåter.

Inköp av en kärra skulle kunna vara en bra idé. I Maskinteknologsektionen i Linköpings policy stod det om en lådcykel som kan användas vid kortare sträckor istället för bil.

3.9. Nästa styrelsemöte

Nästa STYM blir den 6 juni, Sveriges nationaldag, kl 17:17.

3.10. Övriga frågor

3.10.1. Bygga en hylla

Amanda Skärbo Jonsson återkommer.

3.11. Gyckel

Vi har två idéer. Gyckel ska in på torsdag.

3.12. Öfverlämning

Sebastian Ljung och några gamlingar är beredda att laga mat på öfverlämningen.



Vi pratade om öfverlämningen.

4. Mötets avslutande

4.1. Mötet avslutades 20:38.



Kristin Salmi, Mötesordförande

Malte Eriksson, Sekreterare

Daniel Gröttheim, Justerare